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新闻稿
旭格携手东方购物，铝合金AWS 60多功能窗重磅来袭
中国上海，2016年10月17日 —— 节能建筑外立面的全球领军企业德国旭格国际集团（以下简称“旭格”）将携手中国领先电商购物平台东方CJ，为本地消费者开启舒适、安全、绿色的家居体验。10月26日，旭格人气产品铝合金AWS 60多功能窗将强势登陆上海电视台东方购物频道以及东方CJ官方购物网站（http://www.ocj.com.cn/），为消费者带来三重超值钜惠：源于德国的经典品质、史无前例的超值价格以及免费增值服务。还在担心家装门窗的质量问题？还在因为高昂的价格望而却步？这个10月，旭格的专业品质和超乎想象的惊喜价格将带来无与伦比的购物体验。
1951年成立至今，旭格致力于把德国先进的精密制造技术和精致生活理念进行有机整合，如今，这种“整合”完美地呈现于门、窗和推拉系统——卓越品质、经典外观、优异质量、安全节能。在引领建筑行业风潮的同时，旭格始终关注终端用户的消费需求。通过东方购物平台，旭格将首次实现针对国内消费者的销售和安装，通过直接、有效的方式让更多本地用户在家就能享受到国际领先品质的多功能窗，也是旭格未来在中国的战略发展转型试水。据悉，旭格不仅特别定制了限时优惠体验价，更将同时附赠免费上门测量、免费窗型设计、免费旧窗拆除、免费运输、免费安装等一系列重磅服务。
噪音、漏雨、酷暑、严寒，统统说再见！在家享受五星级酒店般的舒适
家是疲惫奔波后的港湾，私密性的重要显而易见。旭格铝合金AWS 60窗具有无与伦比的降噪功能，降噪可达35分贝左右，达到国标3级。国内五星级宾馆房内噪音标准为40分贝以内，而舒适入睡的噪音为小于50分贝，即使是嘈杂的马路或者高架路边，其噪音一般最高为75至80分贝左右。旭格窗通过良好的气密性能（国家最高等级8级），可以过滤嘈杂，构建一个五星级宾馆的睡眠环境。
江浙沿海地区每每夏季就会遭受梅雨、台风、雷暴等天气。而传统窗使用硅胶链接，很难抵挡恶劣的气候，往往造成室内“水漫金山”。旭格则严格秉持德国技术，链接处绝对不使用硅胶，采用纯物理链接方式，形成严丝合缝，避免因为胶脱落而形成的漏水。根据国家建筑材料测试中心的报告显示，旭格窗的水密性能达到国家5级，抗风压性能达到国家最高级别（9级）。
随着台风的结束，酷暑便会笼罩东部沿海地区。2016年7月，上海气象局连续多次发布超过40°的红色高温警报。进入冬天，上海地区的最低温度则可达零下8°。而旭格产品的高隔热性则能轻松打造一个只有春秋的最舒适居家环境。
40%以上的入室盗窃都是窗户开始的？！而现在你家的看门狗可能要“失业”了

住宅的安全并非只是入户门的责任，“窗”也担负着保卫安全的重要角色。数据显示，10.2%的行窃从门开始，40.7%的行窃从推拉门入室开始，而同样破窗而入的行窃行为也高达40.4%，远高于普遍认为的撬门而入。

旭格铝合金窗系统坚固的铝合金型材能够保障高水准的基本安全性能。该系统在减少了缝隙的同时，还能够防止从外部强制入室，上锁窗执手及门窗隐藏式安全五金件旭格AvanTec使建筑防盗等级达到WK2(RC2)。若添加安防锁以及针对重型入室工具的防钻防撬功能组件还可将系统防盗等级升至WK3(RC3)，全面完善综合防护功能。
尤其值得一提的是，旭格窗采用内开内倒的开启方式，其内倒半径绝对小于一个婴儿头可外探的尺寸，能够防止儿童从窗户中跌落，同时又保证室内的通风和空气流通。
欧式经典、东方韵味、现代简约——设计奖收割机帮你实现百搭不腻
旭格可谓名副其实的建筑设计界奖项收割机，多款产品获得IF设计奖和素有设计界奥斯卡之称的红点奖。铝合金AWS 60多功能窗一脉相承了旭格产品典雅大气的外观和贴心节能设计。从外观设计而言，窗的执手采用素雅白色，能够绝美地彰显出时尚现代感与东方韵味；窗户玻璃的格栅让外立面与建筑、与内装完美融合，没有丝毫嵌入感和代入感。整体来看，旭格窗户可以衬托法式的浪漫、东方古旧韵味、现代主义的简约大气，无论哪一种装修风格都能使整体色调显得简洁典雅又不失稳重，当日光透过落地玻璃落在室内时，还营造出一种与世隔绝的空间感。
从安装设计而言，旭格窗安装非常便捷，没有安装顺序要求。配合Avantec SimplySmart隐藏式五金，完美展现纤细流畅的轮廓，承重可达160公斤。同时，对于有特殊要求的用户，该窗还可以支持超大开启窗扇，甚至可将窗扇做成阳台入户门，将室外的美景毫无遗漏的引入室内。
是谁消耗了我们大量的能源，建筑还是交通？——拯救能源消耗大户
建筑占能源消耗总量的40%，而交通则只有20%，所以建筑才是能源消耗的大户！旭格AWS 60双玻两空玻璃与使用普通窗户单层玻璃相比较，每月可省30%左右的取暖或制冷费用。其次，产品本身非常经久耐用，铝型材根据欧盟德国DIN EN标准在国内指定厂家加工生产，力学性能强度相对一般产品提高了30%；五金件为德国进口：开启测试结果为20000次，是一般产品的4倍；防腐蚀性更是达到480小时盐水腐蚀而为见任何腐蚀的卓越表现；隔热条为德国进口，抗老化20年以上。
旭格 – 门、窗和幕墙系统解决方案的供应商

旭格与全球铝合金、PVC-U 及电气合作伙伴、建筑师、开发商及投资商携手创造可持续发展的建筑外立面，以人为本，专注人、自然和科技的和谐统一。在满足设计、舒适及安全方面最高要求的同时，旭格铝合金和PVC-U 门、窗、幕墙系统通过节能降低碳排放，保护自然资源。公司为新建筑和翻新改造项目定制产品，满足各气候区用户的个性化要求，并在项目全程提供全方位的服务。旭格在全球80 多个国家拥有4,630名员工和12,000 个合作伙伴。 2015 年，集团的年销售额达到14.30 亿欧元。更多信息请访问www.schueco.com.cn
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17th ,October 2016
Schüco to Promote AWS 60 Window System on Oriental CJ

Shanghai, China, October 17th  – Schüco, a leading company in the field of sustainable building envelopes, will promote its AWS 60 aluminum window system on Oriental CJ, a leading e-commerce shopping platform in China, to provide comfortable, safe and green home experience for local consumers. On October 26th, the window system, a highly popular product developed by the enterprise, will be grandly presented on STV Oriental Shopping Channel and Oriental CJ (http://www.ocj.com.cn/), bringing triple value-added benefits to consumers, that is, the Germany-derived classic quality, the unprecedented preferential price and the free value-added services.
Are you still worried about the quality of your windows and doors? Are you still being deterred by the high price? Schüco’s professional quality and beyond-your-imagination low price will create an unparalleled shopping experience for you in this October. 
Since its establishment in 1951, Schüco has always devoted itself to the organic integration of Germany’s advanced precision manufacturing technology and exquisite life concepts. Nowadays, such “integration” perfectly appeared in all aspects of its window, door and sliding systems, including excellent quality, classic appearance, high safety and energy-saving performance. While leading the trend of the building industry, Schüco has always paid close attention to the consumption demands of end users.
Through the Oriental CJ Platform, it will for the first time provide sales and installation services for domestic consumers. Through the direct and effective approaches, more local users will be able to enjoy the internationally advanced multifunctional windows at home. This also represents a trial transformation of its strategic development by Schüco for the future development in China. It is reported that, besides tailored time-limited preferential try-me discounts, Schüco will also provide a series of other substantial services on a free-of-charge basis, including free on-the-spot measurement, free window type design, free old window disassembly, free transport, free installation, etc.
Say goodbye to large noise, rain leakage, hot summer and chilly winter. It’s time for you to enjoy five-star hotel comfort at home!

Home is a harbor after a tiring day, so the importance of privacy is obvious. Schüco Window AWS 60 has an incomparable noise-reducing function, and can reduce the noise level by about 35dB, reaching class 3 under international standard. The internal noise criterion of domestic five-star hotels is less than 40dB, and the noise criterion for a sound sleep is less than 50dB; on a noisy street or beside a viaduct, the noise level can generally reach about 75-80dB. Schüco, relying on the high air-tightness of its windows (highest national class being class 8), can create a five-star hotel sleeping environment for you through noise filtering.

In the coastal regions of Zhejiang and Jiangsu, the summer is always accompanied by plum rains, typhoons, thunderstorms and other extreme weathers. Traditional windows use silica gel for chaining, which makes them vulnerable to extreme weathers and frequently leads to indoor flood. Schüco strictly adheres to Germany technology, it adopts purely physical chaining instead of using silica gel to provide exact matching and avoid water leakage caused by gel failure. As indicated by the report released by China Building Material Testing Center (CBMTC), the water-tightness of Schüco windows can reach national standard class 5, and their wind pressure resistance can reach the highest national standard class (class 9).

With the departure of typhoons, the hot summer will hang over the eastern coastal regions in China. In July, 2016, Shanghai Meteorological Bureau reported many consecutive days of red high-temperature alarms (above 40℃). In winter, the temperature in Shanghai can reach as low as -8℃. Fortunately, the products of Schüco with outstanding thermal insulation can provide for you the most comfortable home environment which was only available in the spring or autumn.

40% of housebreaking burglaries started with windows? Your watchdog may have to “retire” now.

The responsibility for household security is not shouldered only by the entrance door, but also by windows. According to statistics, 10.2% of burglaries start with the entrance door, and 40.7% start with sliding doors, and 40.4% start with window-breaking which is far higher than what is generally assumed.

The solid aluminum profiles adopted by Schüco window system demonstrate high level of basic security. While reducing the seam, this system can also protect against forced housebreaking burglaries. Locked and bolted window handles and concealed Schüco AvanTec mechatronic fittings bring the building security level up to WK2 (RC2). If security locks and anti-drilling and anti-prizing functional components are added to protect against severe housebreaking burglaries, the burglar-resistance class can even be elevated to WK3 (RC3), thus to fully improve the comprehensive protection function.

What is especially worth of mentioning here is that, Schüco windows adopt the opening type of tilt-turn, and its inward tilt-turn radius is absolutely less than the outward-extruding size of an infant’s head, so they can protect children against falloff, at the same time, it also   ensures smooth indoor ventilation and air circulation.
European classic style, oriental charm and modern simplicity- Harvester of design awards helps to realize all kinds of applications

It’s veritable that Schüco is a harvester of design awards in the building design field, and many of its products have won IF Design Award and Red Dot Award, the latter of which is regarded as the Oscar of design field. Schüco Window AWS 60 has inherited the elegant and grand appearance as well as considerate and energy-saving design of its previous products. In terms of appearance design, the white window handle can perfectly embody a sense of modernity and a taste of the Orient; the window grating achieves prefect harmony between façade and inner decorations, without creating any sense of embedding or substitution. On the whole, windows can set off the French romance, Oriental antiquity and modern simplicity and atmosphere. No matter which style of decoration you adopt, Schüco products can always create a simplistic, elegant and dignified style. When the sunlight penetrates through the glass and lands on the floor, there is also a spatial sense of perfect seclusion.

In terms of installation design, Schüco windows are extremely convenient to install, without imposing any requirement on installation sequence. Coupled with Avantec SimplySmart concealed mechatronic fittings, they can perfectly present a slender and smooth contour, and bear a weight of as heavy as 160kg. Meanwhile, for users with special demands, they can also support ultra-large-opening units, or even use them as balcony entrance doors to introduce beautiful outdoor landscape inside.
Do you know that who is the largest consumer of energy? Buildings or vehicles? Let’s save the energy !

The building industry accounts for 40% of the total energy consumption, while the transportation industry only accounts for 20%, so the former is definitely the largest consumer of energy.  Schüco AWS 60 double-glass and double-hollow window, compared with those adopting single-glass design, can save around 30% of the heating or cooling cost on a monthly basis. Furthermore, Schüco products are very endurable, and their aluminum sections is  processed by domestic designated manufacturers according to DIN EN standard, mechanical strength of which is enhanced by 30% compared with ordinary ones. The mechatronic fittings  are imported from Germany; the opening test result is 20,000 times, which is four times of that of ordinary products; they can even resist the corrosion of saline solution for 480 hours; their thermal-insulating strips are also imported from Germany, with an ageing resistance of above 20 years.
Schüco – System solutions for windows, doors and façades
Together with its worldwide network of metal, PVC-U and electrical partners, as well as architects, specifiers and investors, Schüco creates sustainable building envelopes that focus on people and their needs in harmony with nature and technology. Metal and PVC-U window, door and façade solutions from Schüco meet the highest requirements in terms of design, comfort and security. At the same time, CO2 emissions are reduced through energy efficiency, thereby conserving natural resources. The company delivers tailored products for newbuilds and renovations, designed to meet individual user needs in all climate zones. Everyone involved is supported with a comprehensive range of services at every stage of the construction process. With 4630 employees and 12,000 partner companies, Schüco is active in more than 80 countries and achieved a turnover of 1.430 billion euros in 2015. For more information, visit www.Schüco.com.cn
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